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Το τελευταίο κρουαζιερόπλοιο για εφέτος
κατέπλευσε στο λιμάνι του Βόλου

2024/11/14 11:18 στην κατηγορία ΝΑΥΤΙΛΙΑ

Το τελευταίο κρουαζιερόπλοιο για το 2024, το «SILVER SPIRIT» σημαίας Μπαχάμες,
κατέπλευσε στις 12 Νοεμβρίου στο λιμάνι του Βόλου.

Αξίζει να σημειωθεί ότι, το συγκεκριμένο κρουαζιερόπλοιο, ήταν και το πρώτο που
έκανε «ποδαρικό» για εφέτος και συγκεκριμένα 1η Απριλίου στο λιμάνι του Βόλου.

Το κρουαζιερόπλοιο προερχόμενο από Άγιο Νικόλαο Κρήτης, μετέφερε 505 επιβάτες
και 404 άτομα πλήρωμα.

Το πλοίο υποδέχθηκαν ο διευθύνων σύμβουλος της ΟΛΒ ΑΕ, Σωκράτης Αναγνώστου,
μαζί με την αντιδήμαρχο Τουρισμού του Δήμου Βόλου, Μελπομένη Λαζάρου.





Ο κ. Αναγνώστου, είχε διεξοδική συζήτηση με τον Κροάτη πλοίαρχο του
κρουαζιερόπλοιου Ivo Botica κι αντάλλαξαν αναμνηστικά δώρα.

Στο πλαίσιο του διαλόγου μεταξύ τους, γνωστοποιήθηκαν οι επαφές του
διευθύνοντος συμβούλου του ΟΛΒ με την Frederique Patry Senior Manager
σχεδιασμού διαδρομών της Silversea Cruises για τη νέα χρονιά.

Μάλιστα ο ίδιος, εξήγησε στον πλοίαρχο, τα προβλήματα που δημιουργήθηκαν από τη
μεταφορά φερτών υλών από τις περσινές πλημμύρες στο λιμάνι του Βόλου και τα
προβλήματα που δημιουργήθηκαν από τη μείωση των ωφέλιμων βαθών.

Σε δηλώσεις του ο κ. Αναγνώστου ανέφερε «Το συγκεκριμένο κρουαζιερόπλοιο ήταν
το πρώτο, αλλά και το τελευταίο που κατέπλευσε για τη φετινή σεζόν στον λιμένα
του Βόλου. Λόγω των πρόσφατων καταστροφικών πλημμυρών, εξήγησα τόσο στον
πλοίαρχο όσο και σε επαφές που είχα με την ίδια την εταιρεία, ότι εμείς από την
πλευρά μας καταβάλλουμε κάθε δυνατή προσπάθεια για την όσο το δυνατόν πιο
γρήγορη αποκατάσταση του λιμένος.

Σύμφωνα και με την ενημέρωση που έχουμε, εντός του έτους αναμένεται να
υπογραφεί η σύμβαση με τον ανάδοχο και θεωρούμε ότι άμεσα θα ξεκινήσουν οι
εργασίες για την απομάκρυνση των φερτών υλών και την επαναφορά των ωφέλιμων
βαθών στο λιμάνι, δίνοντας προτεραιότητα στην προβλήτα κρουαζιερόπλοιων. Φέτος
λόγω της παραπάνω κατάστασης, μόλις 26 κρουαζιερόπλοια κατέπλευσαν στο λιμάνι.

Ελπίζουμε από τη νέα χρονιά, να έχουν ολοκληρωθεί οι εργασίες απομάκρυνσης των
φερτών υλών, να έχουν αποκατασταθεί τα βυθίσματα και να υποδεχτούμε στο λιμάνι
μας και στην πόλη μας, πολλαπλάσιο αριθμό κρουαζιερόπλοιων».


